

《单词百科:generalized是什么意思?generalized怎么发音?generalized的解释和用法》

英语单词generalized是什么意思?generalized怎么读?generalized怎么发音?简答网为您整理了generalized的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



generalized怎么读

generalized的读音:[' dʒ enr ə la ɪ zd]

generalized的意思

- 1、adj.广泛的;普遍的;非具体的;整体的;
- 2、v.概括, 归纳;推论(generalize的过去式和过去分词);推广, 普及;

generalized的相关词组

- 1、Generalized anxiety disorder 普遍性焦虑障碍;
- 2、generalized semantic resolution [计] 广义语义归结;
- 3、generalized database 综合数据库;

generalized的近义词

- 1、**comprehensive** adj.全面的;综合的;所有的;综合性的(接收各种资质的学生);全部的;详尽的;(几乎)无所不包的
- 2、**general** n.将军;
- 3、**generalised** adj.广泛的;普遍的;非具体的;整体的;
- 4、**global** adj.全球的;整体的;全面的;
- 5、**indiscriminate**
adj.不加选择的, 不分青红皂白的;随意的, 任性的, 任意的;眼内无珠;汗漫不可收拾;

generalized的双语例句

- 1、Darwin generalized from many facts to reach his idea about the origin of man.

达尔文对许多事实加以归纳,得出了他对于人类起源的观点.

- 2、To solve this problem , a new sample augment method, called generalized slide window, was proposed.

提出一种新的样本扩充方法, 即泛滑动窗法.

- 3、Calculated aquifer can be generalized to be heterogeneous and isotropy aquifer.

计算含水层均概化为非均质各向同性含水层.

- 4、The analytic solution is given by defining Generalized Krylov Function with the state space moted.

采用状态空间法,并定义了一类广义克雷洛夫函数,给出了问题的解析解.

- 5、She experienced an increase in generalized aches and pains.

她感到周身疼痛加剧。

6、The commentator generalized because he knew no details.

讲评者只是泛论,因为他不知细节.

7、Generalized dyadic wavelet is given, and its application in signal processing is disused.

本文给出二进小波的推广,并讨了在信号处理中的应用.

8、Objective To find the relationship between mutation of GABRG 2 and generalized epilepsy with febrile seizure plus.

目的研究全面性癫痫伴热性惊厥附加症患者的GABRG2基因突变.

9、Many factors will enter into any generalized correlation accounting for this behavior.

任何说明这种性状的通用关联式将包含许多因素.

10、Firstly, the concept of generalized subconvexlikeness for set valued maps is introduced in this paper.

笔者首先引进了广义次似凸集值映射的概念.

11、The development of silicon fertilizer in China and the world and its production process generalized.

综述了国内外硅肥发展概况以及炉渣硅肥的生产工艺.

12、Some existence theorems of periodic traveling wave solutions for this kind generalized BBM equation are given.

在给定的参数条件下,得到了该方程光滑孤立波解及周期行波解的所有可能的显式表达式.

13、Multieffects of groundwater on earth slope stability analysis are systematically generalized.

总结地下水对土坡稳定性的多方面影响.

14、However it was a pity that people have not systematicalited and generalized it until recently.

但是,长期以来体育界一直缺乏对于中国体育伦理思想的梳理和总结,这不能不说是一

个遗憾.

15、The theory of generalized metric spaces is an important question of general topology.

广义度量空间理论是一般拓扑学研究的重要课题.

16、Moreover, generalized matrix formulas for evaluating reliability indices of a distribution system are deduced.

最后归纳总结出网络可靠性指标的通用矩阵评估公式.

17、We have generalized the use of computers.

我们已经推广了计算机的使用.

18、We construct a generalized eigenvalue problem based on orthogonal least square technique.

基于正交最小二乘技术,构造了一个广义特征值问题.

以上是简答网为您整理的generalized怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/generalized>